
éxit d'espectadors en els tres primers mesos de programaci�

de cinema de Banyoles

El regidor de Cultura assegura que han Çsuperat les expectativesÈ i avan�a

que Çl'ofer ta anir� en augmentÈ

El pati de butaques de l'auditori de l'Ateneu de

Banyoles pr�cticament ple minuts abans de la tercera

sessi� del cicle Gaud�

Les tres primeres pelál�cules del cicle Gaud� que s'han reprodu�t a

l'Ateneu de Banyoles han registrat ocupacions superiors al90%

d'espectadors i una d'elles va exhaurir les entrades. El regidor de

Cultura de Banyoles, Miquel Cuenca, ha assegurat que l'�xit de

p�blic ha "superat les expectatives" que tenia el consistori amb la

programaci�. Tot i aix�, preveuen que la demanda encara augmenti

ja que a par tir de l'abril les sessions es faran els caps de setmana,

en comptes dels dijous com es feia f ins ara. Cuenca ha avan�at que

"l'ofer ta anir� en augment" i l'Ajuntament de Banyoles

[https://www.diaridegirona.cat/tags/ajuntament-de-banyoles.html] ja

treballa en projectar pelál�cules infantils i familiars i tamb� programaci� de cineclub.

Aquest 2021 comen�ava amb l'anunci d'una programaci� de cinema

[https://www.diaridegirona.cat/tags/cinema.html]estable a Banyoles. L'Ajuntament havia adquirit un projector per

instalálar-lo a l'auditori de Ateneui la intenci� era projectar-hi el documental del mes que ja hi havia f ins ara i

sumar-hi una sessi� mensual del cicle Gaud�. Es tracta d'una pelál�cula que distribueix cada mes l'Acad�mia del

Cinema Catal�, que habitualment s�n estrenes o f ilms que fa poc han passat per les sales convencionals i que

tenen el segell de cinema catal�.

Al llarg dels primers mesos d'aquesta programaci� estable, la resposta del p�blic ha estat m�s que satisfact�ria

amb ocupacions que superen el 90% i en la segona sessi� es van exhaurir les entrades. L'aforament actual de

l'Ateneu �s de 127 butaques, ja que les restriccions sanit�ries limiten a la meitat la capacitat habitual (254

localitats).

El regidor de Cultura, Miquel Cuenca, ha assegurat que la bona rebuda del p�blic ha "superat les expectatives"

que tenia el consistori. Cuenca ha remarcat que volien anar "pas a pas" per consolidar la programaci� i

s'esperaven que l'assist�ncia seria m�s gradual que l'actual. "Els resultats han estat immediats", ha af irmat el

regidor de Cultura. Segons Miquel Cuenca, l'alta af lu�ncia d'espectadors indica que no anaven "malencaminats

en apostar" pel cinema.



�s per aix� que el regidor ha garantit que "l'ofer ta anir� en augment" en els propers mesos. El titular de Cultura a

l'Ajuntament de Banyoles, per�,ha descar tat augmentar els passis d'una mateixa pelál�cula. Considera que una

vegada es recuperi l'aforament total de l'auditori de Banyoles ja hi haur� prou capacitat per absorbir tota la

demanda que hi ha de cinema.

Per tant, l'aposta de l'Ajuntament de Banyoles es concentra ara en "augmentar el nombre de t�tols" que

s'oferiran. El principal repte �s atraure fam�lies i p�blic infantil i per aix� treballen per projectar t�tols d'aquesta

categoria a par tir de la tardor. Per altra banda, Miquel Cuenca creu que cal treballar en una programaci� de

Cineclub, ja que Banyoles "t� una tradici� cinematogr�f ica impor tant�ssima".

Tot i aix�, el regidor ha assegurat que la programaci� sempre ser� una "ofer ta diferenciada" a les sales

comercialsque hi ha a Girona o Figueres. Cuenca creu que "no t� sentit, ni possiblement viabilitat econ�mica"

que l'Ateneu de Banyoles programi pelál�cules que ja es poden veure en altres sales m�s comercials. Per aix� cal

oferir t�tols que "complementin el que ofereixen les plataformes en 'streaming' i els cinemes convencionals".

El regidor de Cultura ha destacat que des del primer moment volien tractar la programaci� de cinema com la

resta de disciplines ar t�stiques que ja hi ha a Banyoles. "Igual que hi ha una proposta musical a la setmana,

treballarem perqu� hi hagi una proposta cinematogr�f ica setmanal". Amb aix�, el regidor ha ober t la por ta que el

cinema es pugui veure un dia a la setmana i no cada quinze dies com passa actualment.

A m�s, a par tir de l'abril les sessions es traslladaran del dijous al cap de setmana. El dia ser� en funci� de la

programaci� que hi hagi a l'Auditori. Amb aquest canvi, Miquel Cuenca sospita que "la demanda ser� creixent"

perqu� podran atreure nous p�blics que no poden anar al cinema entre setmana.

Tot i aix�, el regidor se sent satisfet perqu� considera que el p�blic banyol� ha rebut la programaci� municipal per

"gaudir del cinema ent�s com un set� ar t", m�s que una proposta l�dica. "La gent ve a veure un espectacle com

pot ser una obra de teatre o un concer t", ha af irmat Miquel Cuenca.
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